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Op 14 november jl. vond het allereerste Delftse Sportcafé plaats in de kantine van Vitesse Delft. De avond stond in het
teken van ‘De sportvereniging van de toekomst’. 61 bezoekers, waarvan 44 verenigingsbestuursleden werden
geïnspireerd door Daniël Klijn van het RVVB (Register Voor Verenigingsbestuurders).

Onze maatschappij veranderd als nooit tevoren. Ons verenigingsleven komt meer onder druk te staan. Hierdoor is het
van groot belang dat besturen inspelen op de wensen van hun leden. Ook heeft iedere vereniging haar eigen identiteit en
is het goed dat zij ook hiernaar handelen, om echt hun doelgroep aan te spreken en te behouden.

Nederlandse sportverenigingen draaien grotendeels op vrijwilligers. Dit is een uniek erfgoed waar onze sport en de
prestaties de vruchten van plukken. Verenigingsbesturen zijn momenteel onderhevig aan veranderingen. Het is daarom
belangrijk om als vereniging niet stil te blijven staan in oude werkwijzen en procedures. Het verhaal van Klijn gaf veel stof
tot nadenken. Een hoop hiervan is terug te vinden in het boek ‘Besturen met een visie’.

Het Delftse Sportcafé zal meermaals in het jaar worden georganiseerd, waarbij verschillende actuele onderwerpen de
revue zullen passeren. De verenigingsondersteuners van Delft voor Elkaar en de Sportraad van Delft zullen dit
gezamenlijk oppakken, met input van de Delftse verenigingen.


